

Disclosure of Initial Unaudited Financial Results for the Year Ended 31st December 2020

Pursuant to Circular E/2/2016, ACWA Power Barka SAOG would like to disclose the following initial un-audited financial results for the Year ended December 31, 2020.

	31-Dec-20 RO '000 Unaudited	31-Dec-19 RO '000 Audited	Percentage Change
Total Revenue	51,768	55,724	(7%)
Total Expenses	(42,257)	(44,867)	(6%)
	9,511	10,857	(12%)
Impairment on plant and machinery (net of deferred tax)	*(19,310)	(10,298)	88%
Net Profit / (Loss) After Tax	(9,799)	559	(1,852%)

*As per requirements of International Financial Reporting Standards, the Company has recognized an impairment charge related to its Plant and Machinery based on an internal assessment.

The above reported numbers represent initial unaudited financial results which are subject to the annual external audit, approval and confirmation by the Company's Audit Committee and Board of Directors.

الإفصاح عن النتائج المالية غير المدققة للفترة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٠

بموجب التعميم خ/٢٠١٦/٢ يسر شركة أكووا باور بركاء ش.م.ع. أن تفصح عن النتائج المالية الغير مدققة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٠ كالتالي:

نسبة التغير	٣١ ديسمبر ٢٠١٩ ألف ريال عماني مدققة	٣١ ديسمبر ٢٠٢٠ ألف ريال عماني غير مدققة	
(٧٪)	٥٥,٧٢٤	٥١,٧٦٨	إجمالي الإيرادات
(٦٪)	(٤٤,٨٦٧)	(٤٢,٢٥٧)	إجمالي المصروفات
(١٢٪)	١٠,٨٥٧	٩,٥١١	
٨٨٪	(١٠,٢٩٨)	(١٩,٣١٠)*	انخفاض قيمة المحطة والآلات لمرة واحدة (صافي الضرائب المؤجلة)
(١,٨٥٢٪)	٥٥٩	(٩,٧٩٩)	صافي الربح بعد الضريبة

* وفقاً لمتطلبات معايير التقارير المالية الدولية للإبلاغ المالي، قامت الشركة بإثبات انخفاض القيمة المتعلقة بمحطاتها وآلاتها بناء على التقييم الداخلي.

تمثل الأرقام الواردة أعلاه النتائج المالية المبدئية غير المدققة والتي ستخضع للمراجعة السنوية للمدقق الخارجي و كذلك للمصادقة والاعتماد من قبل لجنة التدقيق ومجلس الإدارة بالشركة



Salim Zahir Sibani / سالم بن زاهر السبياني
(الرئيس التنفيذي / Chief Executive Officer)
Dated: 13 January 2021

